
PROTOKOL Nr )OO0I/2017

z sesii Rady Gminy Rybno odbytei w dniu 18 etycz'iliamlT L
w sali OSP w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Andrzeia Korna.kiego - kzewodniczqcego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczyfska - InsFktor ds. Obslugi Rady i I(adr w
Urzedzie Cminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz.10170, zakofi.zono o godz.13t25

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W seii bierze udzial 14 Radnych

Nieobecni: Radna Pani Agnieszka Wysocka

lista obecnosci stanowi zal4cznik do protokofu.

Spoza Rady Gminy w s€sji uczestniczyli:

LPan lomasT Wfgrzynowski - Wojt cminy

2.Pani lolanta Jendrycka - Seketarz cminy

2.Pani Zdzislawa Kdnicz - Sta-rbnit cminy

3.Pan Zbigniew Drzystek - Radca prawny

4.Radni Rady Powiatu Dziatdowskiego w osobach: pani Magdalena Anczykowska, pan Bogdan

Kopaiski,

s.Pani Dorota Zieliirska - Kierownik cminnego OJrodka pomocy Spol€cznej w Rybnie,

6-Pani Iwona Cwiek - Dyrektor Samodzietnego publicaEgo cmiftrego Zakladu Opieki Zdrowohej
w Rvbnie,

T.Delegat WarmifrskcMazurskiej Izby Rotniczej - pan lbmasz Bielecki

8.solrysi

- lista obecnosci stanowi zal4cznili do protokolu

Ad.1i 2 Otwatde s€sii i stwierdzenie prawomocnosci obrad.

Obrady X/i[X sesii Rady cminy Rybno otworzyl o godz. 10:10 pan Andrzei Kornacki
Przewodnicz4cy Rady cminy. powital wszystkich obecnych na sati obrad.

O glos poprosil WiceprzewodniczAcy Rady - pan l)ariusz fara.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara: ,,panie przewodnicz4cy odnosnie stwierdzenia
kworum, jak by m6gl Pan stwierdzid itu Radnych jest obecnych na dzisiejszei sesii?,,

Przewodniczecy Rada - Pan Andrzej Komacki: ,,zgodnie z listq obecnosci _ 14 Radnych,,.

WiceprzewodniczEcy Rady - pan Dariusz Tara: ,,mam. Co do tego p€wne watpliwosci prawne,
poniewai w dniu 16 grudnia poprzedniego roku, pan Radny piotl Rydet zloi:yt oswradczprnet iE



rczyg uje z mandatu ndnego. Z informacji, kt6re znalazlem w Internecie, kiedy wygasa mandat.,,

Zacytowal ,,skoro ucltuala rad! gminy, p.twiatu lub sejmih wojettddzhta, jok i postarouienie komisarzd

uyborczego shoierdzaj4ce wySainigcie ma dalu, t a charukter deklantoryjny oznacza to, t^otnentenl, w kt6ry1n

nastwilo tolgainiecie rntfldatu jest ilstd z.larzenii royuotujqca ten sku.tek". ,, W zwiqzku tym mam

wqtpliwo6ci, czy w dniu dzj6i4szym Pan Piotr Rydel moie spmwowa( w pehi nandat radnego.

Pomijaj4c fakl ie nie ustosunkowal sie od tej kwestii. kosze o wiasnienie tej kwestii pana

Przewodnicz4cy Rada - Pan Andrzet Kornacki: ,,batdzo dobrze, ie o tym rozmawiamt bo to punkt

stwierdzenie pmwomocnosci obrad."

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek ,,w tej sprawie wyst4piono do komisarza wyborcze9o z

zapytaniem w tej sprawie i do dzisiat nie ohzymali6my odpowiedzi. Co do wygaJnie.ia mandatu

radnego, w doktynie s4 sprze{zne interpretacje co do tei kwestii. Kodeks wyborczy m6wi o pisemnej

rezygnacji. Wobec tego, ze Pan Radny zloit swoje oswiadczenie o rezygnacii ustnie, dlatego

wyst4piono do komisarza wyt'orcz€go. Komisarz wyborczy twierdzil, ,:e potwierdzeniem tego bedzie

protok6l z sesji z dnia 16 8rudnia. Ten protok6l do dzisiaj nie iest pzez mdnych z^twietdza y,

dlatego przypuszczam komiiarz wyborczy nie udziela odpowiedzi w tei kw€stii. Stwier&enie

wygasni€cia mandahr w przypadku rezygnacji, stwicrdza komisarz wyborcry"

Radny - Pan Pioh Rydel ,doblze sie sklada, 2e rozmawiamy na temat , w jali spos6b radni s4

informowani przez obecnego tutaj W6jta. Rozumie. ie Pan mecenas reprezentuje Urzqd Gminy. Tak

jak zloiylem oswiadczenie, po ty.h wszystkich incydentach, kt6re byfy w mediach. Powiedtalem

jaki€ s4 konsekwencje, ta sprawa jakby kofczyta moj4 prace jako radneSo. Ztoiylem oswiadczenie, te

rczyg \e z mandatu. test tal. jak Pan decenas m6wi. tylko szkoda, t€ dopiero dzisiaj. pis€mne

zrzeczenie sie mandatu. Pisemne zrzeczenie sig mandatu Przez radnego, nie ma innq oPcji. Wtedy,

kiedy bylem tu na tei m6wnicy, Pan W6it zamiast wlgczat mi podarunek napisa( dwa zadnia i zloiyl

bym wtedy. Dostalem pismo od Pana W6jta iebym zloZyl rczygnacjg." Nastepnie odczytal heSC

pisma adresowanego do W6jta Gminy Rybno (pismo stanowi zal4cznik do Piotokolu). Po czym

odczytal pjsmo adresowane do Przewodnicz4cego Rady Gminy Pana Andrzeja Kornackiego

zawiemiece pisemn4 rezygnacje z mandatu radnego (kserokoPia Pisma stanowi zahc ik do

protokolu). Nastepnie stwierdzil: ,,okreilanie mnie Panie W6jcie,,dobrze 2e iui jednego szkodnil€

mniej w tej Radzie". JeZeli jestem szkodnikiem, to pst?omina mi to okre6lenia z dawnego PRL-u,

wtedy zecrywiicie byli rolnicy, szkodnicy. Jeszcze nz dziekt i?Radzie za dwa lata pieknei dla mnie

wsp6lpracy- Przepraszam wszystkich jeteli kogos dotkn4lem swoimi w]?owie&iami i stoja Prac4

Lubie Pana Daika Tare, ubolewam mysle, ze to bylo jednak Ptzeiezyczenie i zbyt wielka interPretaqa i
m6wienie tego, i€ iesHmy tu w piaskownicy."



Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzej Kornacki: pytanie do Pana mecenasa, ojwiadczenie pisemne

Radnego Pana Pioha Rydla ..."

Radca pra$'ny - Pan Zbigniew Drrystek: ,,w okresie migdzy zlozeniem ptuemnei rezygnacii a

stwierdzeniem wygasniecia mandatu przez komisarza wyborczego, radny pelni nadal swoje

obowiqzki."

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Konacki: ,,czyli w dlriu dzisiejszlan radny pracuie jako radny.

Panie Piotrze prosze pozostaC na dzisieiszych obradach, je i iest pan radnym, bo dopiero dccy4a

komisarza postanowi o lvygaJnieciu mandatu. Chyba, ie nie chce pan &iJ z nami pracowa6.,,

Radny - Pan Piotr Rydel: ,, chcialbym uszanowac powage instytucji jalq jest Rada . Nie chciatb',m

swojq osob4 i pobltem nadwyreiat Sodnosci urzedu. Jeieli l,an m6wi, Ze jestem i mogg, ro w rym

momencie nie opuszcze sali."

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek: ,,prawo ztotenia rczygnqijest prawem kidego radnego.

W okresie miedzy zlozeniem tei rezygnacii a stwierdzeniem rezygnacii mandatu, radny nadal posiada

sw6i mandat i moie wykonywad wsz€lkie uprawnienia radnego,,

kzewodniczqcy Rady - Pan Andrzei Kornacki: ,,czyli moze pracowad na dzisigszej Radzie. MoZna

stwierdzid, ie kworum na dzisieiszych obradach s€sii bierze udzial 14 radnvch.,,

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzyst€k ,,tak..,,

WiceprzewodniczEcy Rady - Pan Dariusz Tam : ,,w zwbzk! z zaisttiat4 sytuaqq, mam propozycie dla
Pana Pioha Rydla. W z,''i4.zku ze zloia,n4 rezygnaci,, p.osba ,,.]by nie bylo niejasnosci, ieby pan na

dzisieiszej sesji pozostal. Jednalze mam pro6bg, aby nie bral pan udzialu w Zadnym z grosowart. W
dyskusji jak najbardziei."

Po wypowiedzi Wiceprz€wodniczqcego Rady - pana Dariusza Tary satg obrad opu6cil Radny pan

Piotr Rydel, Pan Bogdan Wantowski, pan Dariusz Karbowski, pan piotx Kamiriski. Stan osobowv
Rady 10 Radnych.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - pan Dari'sz Ta-ra: ,,m6wie to dlatego, ie zaralazler w Intemecie
informacje dotycz4ce wyrok6w sEdu, kt6re m6wi4 o tym, ze radny kt6ry zlozyl manda, a bierze datei



udzial w sesji , moie bya ta s€sia nieuznana. Nie mialem podtektu, aby pan Radny pioh Rydel

oPuszazal nasze posiedzenie"

Radny - Pan Pioh Gurgielewicz: ,, mysle,2e Pan mecenas bardzo dobrze to wyUumaczyl to wszystko.

Panie Przewodniczqcy Tara, nie wiem czy za nie za daleko Pan swoimi stwierdzeniami nie poszedl.

Do teipory co Pan mecenas twierdz4 bylo to przyjmowane i nie wiem, czy pan mecenas sie myli, czy

Pan Przewodnicz4cy sie myli. Mysle, ze Pan meenas dwa razy wypowiadal sie na ten temat..,

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara: ,, ni€ bylo moi4 intenciE zeby sprowokowaC takie

zachowanie, co niekt6rych ndnych i Pana Pioha Rydla. Chodzilo mi o to, ieby nikt p6zniej nie

zarzucil, Ze ta sesia iest niewazna, ie radny kt6ry zloryl pisemn4 rezygnacjg z mandatu, dalej bierze

udzial. Postaram sie odnaleza materialy i pzeczytaa wyrok sAdu. Nie bylo to mojq intencj4 i
zachowanie koleg6w to dziwna necz."

Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzej Kornacki: ,,Panie Przewodnicz4cy zawsze stanm sie opi€raa na

fachowosci Je2eli Pan mecenas tal stwier&il, to uwaZam 2e tal( powinno bya. My6le, Ze jest to

niepohzebny incyd€nt"

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dadusz Tam ,,ro nie byl rozkaz z mojet strony czy nakaz. To byla

tylko taka prosba do Pana Pioba Rydla, te iereli by m6gl to t€by s& wstrzymal. Nie nakazywalem mu

zeby to zrobil. M6gl sie tak zachowaa, ale nie musial.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski: ,,zost^l6rJ].y wybrani Zeby stuzyC ludziom, a nie sie

zajmowaa sobe. Proszg abysmy skonczyli iuz dyskusje i zajeli sie porzqdkiem obrad."

hzewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Konacki: nigdy nikomu nie ograniczalem mozliwos€i

wyst4pienia. Kwestia kworum obrad jest bardzo ranin4 sprawe. Jeieli byla r6inica zdarl co do tego

czy ko6 jest radnym czy nie jest, to nie po to zbieramy sie na sesji i dyskutujemy Zeby P6tniei uchwaty

nie zostaly uchylone. Uwaiam, i€ to powinno by( sz.zEE.tlowo wyiasnione i uwajam takie

wyjasnienia za sz.zeg6lowe ze strony Pana mecenasa. My6le, Ze nic nie hzeba bylo dodawad. Ale

stalo sie iak sig stalo. Dziewid os6b zostalo na dzisiejszych obradach, w zwiqzku z tym kworum

Radny - Pan Marian Granica wobec zaistnialej sytuacji poprosil o 5 minut4 Prz€rwe.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzq Kornacki na Prosb€ Radnego Pana Ma ana Granicy zarz4dzil

pftEMe od godz. 10: 25 do godz. 10: 3s



W czrsie przenr'D, na sate obrad powrocili Radni: pan piotr Ryd€I, pan Bogdan Wantowski, pan pioh

Kaminski Pan Dariusz lcrbowski. Stan osobor^y Rady po przerwie.l4 Radnych.

P'zewodniczacy Rady - Pan Andrzej Kornacki: ,,mamy juZ iasnott po wypowiedzi liana mecenas4 Ze

kolega Radny - Pan Piotr Rydel dzisiaj ohaduje, pelni funkqe radnego oraz w pehri uczestniczy w
glosowaniu i dyskusji dzisiejszych obrad. kosze zatem o udzial. przepraszam za balagan, kt6ry sig tu
wkradl. ale musze wszystkim udzielid glosu..

Nasepnie Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzei Kornacki ponownie stwierdzil, te w chwili ob€cnej na

sali obrad znaiduie si€ 14 Radnych, stwierdzai4c tym samym kworum Rady na XnOII sesii Rady

Gminy Rybno.

Ad.3.Uetalenie porzadku obrad.

Przewodnicz4cy Rady pzedstawil porz4dek dzienny obrad.

Kierui4c nasepnie zapytanie o propozycje zmiany porzqdku obnd.
Wnioski o zmiane porz4dku obrad sesii rrariesli:

Radny - Pan Pioh Curgielewicz wniosek o wprowadzenie prciekt6w uchwal w sprawre:
1) Udzielenia pomocy finansowei dla powiatu Dzialdowskiego 

^a rcalizaqe zadai
inwestyryjnych na droFch powiatowych,

2) Udzielenia pomocy fina$owej dla powiatu Dzialdowskiego na opracowanie ctokumentacii
technicznej dla zadania inwestycinego na drodze powiatower;

Radny - Pan Daiiusz Karbowski wprowadzenie do porz4dku obrad punktu dotyczEcego:
- odwolania Wiceprzewodniczacego Rady pana Dariusza Tary.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komackir ,,panie h€cenasie, czy jest mozliwoja wprowadzenia
takiego wniosku do porzqdku ob(ad?.,

Radca Prawny - Pan Zbigniew Dzystek w odpowiedzi wia6nil, i, kwBtia wprowactzenia
niniejszego wniosku do porzqdku obrad wymaga przeanalizowania.

PzewodniczAcy Rady - Pan Andrzej Korancki : ,,skoro wnios€k bpdzie anatizowany ptzez I,ana
mecenasir/ zapytam Rade, poniewa2 mamy goll.i , czy Rada wyral^ zgode na wystapienie Radnych
Rady cminy [owo-Osada pana Macieja Cmbifskiego oraz pana Wlodzimierza Brzeziriskieqo.,,

Nasepnie Przewodnicz4cy Rad poddat pod dosow?rnia wniosek wyraienie zgodny na wysqprerue
Radnych Rady Gminy lowo-osada pana Macieja crabirlski oraz pana modzimierza Brz",iriskieso.

Rada Gminy w tloBowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci t4 Radnych
glosami:

-,,2a" - 17



- ,,przfeiw' -0
-,,wstrrlruiAcych sie" - 3

Niniejszy wniosek przyjgla.

Po czym udzielil glosu

Pan Maciei Grabiriski pzypomnial, ii. od 1 slycz ia br. zmienila sie aktualizacia wojew6dzkiego

planu systemu ratownictrva medycznego, w wyniku czeSo karetka pogotowia typu P zostata

przeniesiona do Rybna. ,,na s€sji 21 listopada , byl u nas Pan W6jt Wegrz''nowski i Przedstawil Plan

dzialania o to, aby ta karetka staqonowala w Rybnie. Pan W6jt zapewnial Rade, Ze karetka nie b€dzie

przenoszona tylko bedzie karetka dodatkowa. Stalo si9 inaczej, karetka zostala przeniesiona z

Dzialdowa do Rybna- To stanowi d1t2,e zaSroaenie dla mieszkafc6w Gminy Ilowo-Osada, nP 5

stycznia karetka z Rybna do Narzymia iechala 50 min. Moie pytanie do Pana W6ita. dlaczego tak sig

stalo? Zapewnial Pan Radnych, ie karetka nie bpdzie zabrana, jednak zostala zabrana W teichwili

mieszkaicy zbieraje podpisy. Nasza intencjq nie jest skl6canie samorz4d6w Ilowa i Rybna. Chodzi o

to, aby w nailepszym przypadku byly trzy karetki."

w6jt Gminy - Pan Tomasz wegrzynowski w odpowiedzi: ,,bylem na sesji Rady Gminy w Ilowie

Wyrarnie wtedy zazna czylelr., 2e jeiell chodzi o rozmieszczenie karetek poSotowia, to z mojej strony,

czy pracownik6w Urzgdu, czy Rady Gminy, nie bylo pisma, czy iakieSokolwiek ruchu, ie to ma byd

prz€suniecie karetki z Dzialdowo. Ptsaumy w og6t€ o karetke Pogo[owia dla Rybna M6wicie o 50

min, o ostahrim przypadku, a my mamy lata udokumentowanych zdarze6, Sdzie karetki nie

dotezd2aly na cTas zgodnie z rozporz4dzeniem Mamy jednostkowe przypadki, kiedy kare&i

Wzy|ezdi?lly na czas. Bylilmy Przez lafa obywatelami gorszej kategorii. Do Hartowca przyjeidZa

karetka 2 NoweSo Miasta, do Truszcz)'n z Uawy, do Szczuplin i Nowej Wsi z Osh6dy Reszta

Dzialdowo lub Lidzbark. Te Vziazdy, to ti4cznie niemoZliwe, teby w ci4gu 20 min dotarli Mamy

szereg PtzyPadk6\\ udokumentowanych, gdzie z Powodu zbyt p6fur€j pomocy szereg os6b w tei

chwili iest leZ4ca, albo ktos zmarl. Do Pana Woiewody, kt6ry nadzoruie, zwr6cilem sig z pism€m iuz

w 2015 roku, o to aby te sprawe rozwiqzal. Ale nie wskazFvalem, ze ma byd prz€sunigcie karetki z

Dzialdowa. To Minister ustala cala sied rczmieszczenia karetek dla calego kaiu i miedzy innymi

usytuowal karetke w Rybnie, Poniewai z danych, kb6rymi dysponowal widat bylo te niedoczasy'

Ilowo jest w dobrej sytuacji. Macie wyremontowane droge wojew6dzk4. Macie 10 czy nawet mmel

kilomet!6w do Mlawy i Dzialdovra. Macie poSotowie w Mlawie System kajowy nie otran;cza sig

tylko do powiatu, ale dziala na terenie calego h aju U 
^as 

Ei zdaflaly sie syhracje, kiedy dojezdzala

karetla z Iia*.y, kt6ra stacronuie w Zatewie. Takie sytuacj€ sie zdarzajE, tylko chodzi o zaPewnienie w

wiekszoki przFadk6w, aby te dojazdy w ci4gu 20 min.byfy lestem W6item Gminy Rybni i musze

troszczyd sie o die5zkaic6w lezeli chodzi o rozmieszczenie karetek Pogotowia' to nie jest moia

decy4a. Tutaj stron4 jest Pan Minister' Minister stosowny dokument wydal Po analiie' z kt6re,



ewidentnie vrynikalo, 2e karetka powinna byd w ttltrl rejonie, bo nie chodzi tylko o nasze cmine, ale

dwniei o cmine D4br6wno, kt6ra tez ma niedoczasy. Karetki maiq bya rozproszone, ich rolq jest

szybkie dotarcie do potz€bujecego pomocy. Dobr ze, 
^ 

rczm wrar.ly, Aaktuimy to jak wsp6lne dobro
wsp6lne. Zanim Minister da nowq karctke, to zmienia naipierw istniej4ce rozmieszczenie karetek, po
wnilliwei analizie dojazd6w, nie doiazd6w. W tej chwili mamy tak4 sytuaqg u nas. Minister na
pewno, jei€li stwierdzi takie niedoo,asy w Dzialdowie, czy lowie to tak4 karetk€ doloZy atbo zmieni
reiony. Bo to jest Minisha komp€tencja nie moja. przedstawilem problem panu Worewodzig ten
przedstawil Panu minisuowi. Tu wzgledy merytoryczne zadzialaty o tyn, Ze karetka sracionuF w
Rybnie. Tu nie byto zlej woli. Dlatego iechatem do Was tlumacz4c nasz4 sytuacje, iebyscie nas
zozumieli. Musialem na to reagowaC. Mamy tez sytuaqe, ,e listonosze musze iechae do Dziatdowa,
2E przychodza vrieJczorami. Tei musze na to reagowad, bo mieszkafcy mnie za to rozticzq, mimo, 2e
me iest to zadanie W6jta, ale musze rozmawi aa z t .r i, kt6rzy o tym decyduj4. Taka iest rota W6ita.
Dziekrje za WaszE obecnogd. Jestem pEekonan, ze jest to sprawa otwarta. prrypadki Rybna i
D4br6wn^ zwtqza\e z niedoczasem se udokunentowane. Jestem przekonan, ze Wojewoda nie
zostawi Was z 

^iczyi 
\a p€wno bgdzie przychytny, jejli bedA racjonatne prz6lanki. Musicie naj

zrozumied- Macie mqdrego W6jra. Rozmawialem j"i z Radnymi o
5 ty6., o kt6re wnioskuj€cie na pomnik. Mam przychytnosd Rady Zeby te 5 tyj. z budzetu Gminy
przeza czyt.."

Pan Wlodzimierz Brzezinski: ,, panie W6jcie, pafistwa spolecz€rtstwo ciszy sie teraz z ego co macle.
Ale co nas?€ spolecz€fstwo ma nam powiedzief odnosnie tego co zrobili6rny. leZeli chodzi o dojazd z
Mlawy, to tet mai4 obciAzenie z naszej stron. StacionuiA tam dwie karetki typu p. Rozumemy wasz4
sytuacie, ale wy tei musicie nas zrozumid, ire te|, fJgo bardzo pohzebujemy. Bedziemy szukali
wsp6lnego rczwiEzania, nawiqzad kontakt w Wojewode o dodatkowa karetke. 21 tstopada byt pan u
nas na sesji/ zaS 22 listopada przyszto od Wojewody pismo do Starostwa odno6nie nowej sytuacji
rozmieszczenia karetek typu p. nie wiem czy pan wiedzial o tym, czy nie. Chcialbym sie dowiedzieC,
czy wiedzial Pan o nowym rozmieszczeniu karetek?,,

wdit Gminy - Pan Tomasz wegrz"rowski: ,,jeieli chodzi o ratownictwo to zadanie rzqdu, minbha,
wojewody- Pierwsze pfumo ohzymalismy w grudniu. Nikt z nami na ten temat nie rozmawial, anija
zadnych rozm6w z nikim nie prowadzilem. U waLam, ze sprawa zwj;lzana z ntownictwem musi byi
bardzo merytoryczna, nie moie opieraa sie na emocjach, naciskach. pierwsze pisma otrzymalilmy i
wiedze, kt6r4 uzyskalismy, i€ sa iakieii decy4e to iest dopiero grudziefi, tiedy minister zmienil
rozmieszczenie siatki karetek pogobowia.,,



Dyrektor SPG ZOZ w Rybnie - Pani lwona Cwiek odniosla sig do przeniesienia z$polu Ratownictwa

medycznego z Dzialdowa do Rybna. ,,wszelkie kroki poczynil tu Pan W6i| Z racji tego ,Lp

reprezentuje stutbg zdrowia vr naszei Gminie, przedstawilam Pafistwu tylko jal iest."

Pan Wlodzimierz Brzezituki wskazal, it ,,Gmina llowo znajduje sig na pograniczu wqew6dztw. Ta

zamiana wprowadza dla nas bardzo duze okiq'ienie. ,,

Dyrektor SPG ZOZ w Rybnie - Pani Iwona Cwiekr ,ja tei to rozumie, mamy jakby zblirone interesy

prry podobnej populacji ludnosci."

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek zajal stanowisko w sPrawie wniosku RadneSo Pana Dariusza

Karbowskiego. wiasnii, it zgodnie z zaPisami ustawy o samorzqdzie gminnym om6wil kwestie

formalne zwiqzane z odwolanie wicepzewodniczqcego rady.

Nasepnie Przewodniczqcy Rady - Pan Andtzq Komacki zwr6cil si9 do Radnego Pana Dariusza

Karbowskiego: ,,czy Kolega czailby coJ do iego dodad?"

Radny - Pan Dariusz Karbowski wskazal, it taki wniosek zostanie zloiony'

Po czym Przewodnicz4cy Podat pod glosowanie wniosek Radnego Pana Pioha Curgielewicza o

wprowadzenie do Porzedku obad Proiekt6w uchwal w sPrawie:

1) Udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Dzialdowskiego lla realizacie zadaf

inwestyryjny(h na drogach powiatawvch.

2) Udzielmia pomocy finansowei dla Powiatu Dzialdowskiego na oPracowanie dokumentacji

technicznei dla zadania inwestycinego na drodze Powiatowej;

Rada Gminy w tlosowaniu iawn''rn na u6tawo$y sklad Rady 15 Radnych $' obecnodci 1{ Radnych'

glo3ami:
- 74 -,2 ",
- 0 - .'ptzeciw"
- O -,,wstrzymui4cych sie"
WniGek przyifla.

Nastgpnie Poddal pod Elosowanie Porz4dek obrtd '

Rada Gminy w tlosol,aniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnych'

glosami:

- 0 - ,,pneciw"
- 0 -,,wstzymuiecych 3if"
p-yiili" pfui#.u"ai )fixIII sesii nady Gmin, kt6ry Po otwarciu sesii i stwierdzeniu

prawomocno6ci obrad iest nastepuilcy:



4. Sprawozdanie miedzj's€syjne W6ita Ghiny Rybno.
s.&pczenie stypendium sportoweto.
6. Wlstqpienie Kierownika Cminneto O6rodka pomocy Spolecznei w Rybnie pani Doroty
Zielirtukiei na temat realizacii Rzqdowego progaflu Rodzina 5{)O plus.
Zwystlpienie Dyr€ktora Samodzietnego publiczn€go cminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej w
Rybnie Pani Iwony Cwiek na temat funkcjonowania opieki zdrowotnej w cminie Rybno.
S.Prrj.ifcie protokolu z )OO(I i x)Ofi sesii Rady cminy Rybno.
9. Podjgcie uchwal w nasttpui{cych sprawach:
1) zmiany Wielolehiei Prognozy Finansowej Cm iny Rybra ia lat^ 2077_2027,
2) zmian w budiecie cminy Rybno na 201 7 rok,
3)za{,Etdzenia Regulaminu Organizacyjnego Rady Spolecznej Samodzielnego publicznego
Cminnego Zakladu Opieki Z&owohe.iw Rybnie,
4)okrelfenia szczeg6lowych za.sad, trybu przyz awania i pozbawiania oftz rodzalu i wysokojci
okresowych stypendi6w sportowych oraz nagr6d W6ita cminy Rybno za wlariki sportowe,
s)przyst4pienja do spo.zEdzenia mieFcowego planu zagospodarcwania przeshzeruego gminy Rybno
w obrebie geodezyjntm Zabin,
6)nadania statut6w solectwom cminy Rybno,

4udzielenia pomory finansowej dla powiatu Dzialdowskiego na realizacie zadari inwestyc)lnych na
drogach pov/iator,vych,

8)udzielenia pomocy finansowej dla powiatu Dzialdowskiego na optacowanie dokumentacji
technicznej dla zadania inwestycyinego na drodze powiatowei.
lo.Wolne wnioski i zapytania.
ll.Zamkniecie obrad.

Przewodniczqcy Rady - pan Andrzei Kornacki zwrocil sie do W6jta cminy o przedsrawierue Radzie
sprawozdania z dziatatnosri mifdzysesinei.

Sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokofu.

Nastepnie Przewodniczecy Rady orworzyt dyskusie.

&'ta6 nie wniesiono.

4d.5.&eczetrie etj'pendium sportoweto,

Naetgpnie dokonano uroczystego wrfczenie na$ody W6ita cminy Rybno Marcie Lipce z
Zabi^ za zloty medal w pucharze poleki w fofurule kick-light, kt6ry odbyl sie w
Dwikozach. Nagrodg wrgcryli W6jt cr ny
hzewodniczqcy Rady chiny Rybno _ Andrzei
Grzegorz Rozentalski i Sylwestei Karprowicz.

clos zabrala Kierownik Gminnego Oarodka pomocy Spol€cznej w Rybnie, pani Dorota Zietiisf.a natemat realizacii Rzedowego programu Rodzina 500 Dlus.

Rybno - Tomasz WFgrzynow8kr,

Komacki oraz Radni Gminy Rybno -

sesvine W6ita Gminy Rvbno.



Po czym Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusje. Pytan nie wniesiono.

T.Wvstapienie qvrektora Samodzielneeo Publiczneeo Gminneqo Zakladu Opieki Zdrowotn€i w
Rvbnie Pani lwonv Cwiek na temat funkcionowania opieki zdrowotn€i w Gminie Rybno.

Gtos zabrala Dyrektor Samodzielnego Publicznego cminnego Zakadu Opieki Zdrowotnei w Rybnie

- Pani Iwona awiek, kt6ra przedstawila kwestie zwipane z lunkcionowaniem opi€ki zdiowotnej w
Cminie Rybno.

Nastepnie Przewodnicz4cy Rady otworzytdyskusi?.
Glos zabrali:

Radny - Pan Piotr Kaminski: ,,jalq ilosa paqent6w mielismy na koniec 2015 foku?"

Dyrektor SPC ZOZ w Rybnie - Pani Ilvona Cwiek w odpowiedd wskazala: ,,bylo to 6298 paci:nt6w,

co nie obejmuje pacient6w nieubezpiecz-onych.

Soltys wsi Gralewo-Stacia - Pani Jolanta Kepczyriska: ,, czy bfdzie moiliwoSa telefonicznei reieshagi?

Czy b9d4 wyznaczone god,zi'].y, czy w dalszym ci4gu nal€Zy robi6 to osobiJcie?"

Dyrektor SPG ZOZ w Rybnie - Pani Iwona Cwiek w odPowiedzi wskazala: ,,wsPominalam, Ze mamy

problem, nie jei€li chodzi o reiestracje, tylko ze zbyt mal4 ilosci4 lekarzy. Reieshacja t€I€foniczna jest,

byla i musi bya." Wiasnila kwestie w zakresie zasad rejeshacii.

Delegat Warmirisko-Mazurskej Izby RolniczE - Pan Tomasz Bielecki: ,,.2y planowane iest

zauudnienie dodatkowego lekarza. Jezeli tak to w jakiei dziedzinie?

Dyrektor SPG ZOZ w Rybnie - Pani Iwona Cwiek w odpowiedzi wskazalar ,,PoszukuFmy lekaEa

podstawowej oPieki zdrowotrg.

Na g'll dyskusje zakoficzono.

Ad.8.Przyifcie protokolu z )OgI i x)OflI sesii Rady Gminy Rybno.

Prryif(ie protokolu z X)O(I sesii Rady Cminy.

kzewodniczecy Rady zwr6cil s4 do Rady o zabranie glosu w sPrawie protokohr z XXXI sesji Rady

Gminy.

Uwag do protokofu nie wniesiono.

Po czym Ptzewodniczqcy Rady - Pan Andrzei Kornacki poddal pod glosowanie protok6l z XXXI sesji

Rady Gminyi

Rada Gminy w glo6owNniu iawnym na ustawowy 6klad Rady 15 Radnych w obecnoki 14 Radnycb

gloBami:

- 0 - ,pnecrw"
- 0 -,,w6trr''mujQcych sie"
przyjgla protokolu z )OOfl se6ii Rady Cminy Rybno'
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Przyiecie protokolu z X)O(U s€s;i R"ady Grdny Rybno

Plzewodniczecy Rady zwr6cil sie do Rady o zabranie glosu w sprawie protokolu z XXXII sesji Rady

Gminy.

Uwag do protokolu nie wniesiono.

Po czym Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzq Kornacki poddal pod glosowanie protok6l z XXXI sesii

Rady Gminy:

Rada Gminy w tlGowaniu jawnym na ustawowy 6klad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnych,
tlosami:
- 10 -,,2a",
- O - ,,prze.iw"
- 4 -,,wstrrymui4cych sie,'
prryjela protokolu z )OO(I sesji Rady cminy Rybno,

Po czym Przewodnicz4cy Rady zarz4dzil przerwe w obrada( h od godz.ll:45 do sodz.I2:00w czds|e przerwy obrady opus.il Rddny _ pdn pioh Rydet. Stan os;bowy Rady po pr^rwie.t3

A49. Podiecie uchwal w nastepuiacych sprawa€hl

Ptz.wod^icz4cy Rady- pan Andrzei Kornacki zwr6cil si€ clo Radnego pana piotra Gurgilewicza
Prz€wodniczqcego wsp6lnego posiedzenia komisii resortowych o przedstawienie opinii w sptawie
projektu uchwaly.

Radny - Pan Piorr curgielewi.z poinformowal, ii komi+ resortowe pozytywnie zaopiniowaty
proiekt uchwaly w sprawie zmiany Wielotetniej progrozy Finansowei c llnlry Rybno na la m17-2U7
oraz proiekt uchwaly w sprawie zmian w budr€cie cminy Rybno na 2017 rok.
Skarbnik Gminy wobec braku pytai ze stony Rady w sprawie proiektu uchwaly nie wniosla
*TjaJnief.

Nastepnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusje. pytad nie wniesiono.
Przewodniczqcy Rady zamln4t dyskusie. po odczytaniu proiektu uchwaly pzez
Wiceprzewodniczqcego Rad, poddat 80 pod glosowanie.

Radrcminy w tlosowaniu jawnj/fir na wtawowy sklad R.edy 15 Radnych w obe.no6ci 13 Radnych,
!rc -,,,o,',
-O - ,,ptzeciw"
- O -,,r,estrzymuiEcych Bip,,
podifla u€hwale Nr y\Xx[yfrd7 w sprawie zmiany Wteloletniei prognozy Finansowei cminyRyb^o na lata 2O77-m27-
Uchwala stanowi zal4.znit do protokolu.

II

2)zmian w budzecie cminv Rvbno na 2OIT rok



Wyja.iniefi w zakresie przedmiotowej uchwaly udzielila Skarbnik cminy - Pani Zdzislawa Kanicz:

,,do material6w, kt6re Patutwo otrzymalilcie, tak iak Pan W6jt na komisii wspomnial, 2e zwieksza sie

dotaqe celowq . Mieliicie Panshyo 70 000,00 zl, w tg chwili jest 80 000,mzl i zmni€jsz€ni€ w dziale 710

,,Dzialalnosa uslugowa" wysoko6{ zwiekszenia wynosila 55 000,002L dokonuje sie w tym miejscu

zmniejszenia o 10 000,0021 .Czyli kwota jest 45 000,002I.

Nartepnie Przewodniczqry Rady otworzyl dyskusj€ nad projektem uchwaly. Pytafi nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusjp. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gftiny w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoici 13 Radnych,
gl03ami:

-O - .!rz.eciw"
-0 - -wstrrymui4cych sig"
podiela uchwal€ Nr )OO(llV477 w sprawie zlJl.lan w budrcci€ Gminy Rybno na 2Or7 rok

Uchwala stanowi zal4cznik do Protokotu.

3lzatwierdzenia Retulaminu orsanizacyinego Radv SDolecznej Samodzielneeo Publiczneqo

cminnego zakl.du Opieki zdrowotnej w Rvbnie

Pzewodnicz4cy Rady- Pan Andrz€j Kornacki zwt6cil sie do Radn€8o Pana Piotxa Gurgilewicza

I'rzeveodniczqc€go wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o pzedstawienie oPinii w spmwie

projektu uchwaty.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz Poinformowal, i2 komisje resortowe Pozytt'wnie zaoPiniowaly

projekt uchwaly w spmwie zatwierdzenia Regulaminu Organizacyinego Rady SPolecznej

Samodzielnego Publicznego GminneSo Zakladu Opieki Zdrowotnei w Rybnie'

Nastepnie Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusre. Pytai nie wniesiono

Przewodniczqcy Rady zankn4l dyskusig. Po odczytaniu Fojektu uchwaly Przez

WiceprzewodniczqceSo Rady, Poddal go pod Slosowanie.

Rada Gminy w tlosowaniu iawnym na ustawoldy sklad Rady 15 Radnych w obe(no6ci 13 Radnyctl,

glo3ami:
-73 -.2a",
-O - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrrymujtcych sig"
poailr" "ci*"4 itr xixllysltz w sprawie zatwierdzenia Regulaminu organizacyinego Radv

Spolecznei Samodzielneto PubliczneSo Gminnego Zakladu oPieki zdrowotnei w Rybnie

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu

Przewod czqcy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sie do

Pizewodnicz4ceto wsP6lnego Posiedzenia komjsii resortowych

proiektu uchwaly.

Radnego Pana Piotra Gurgilewicza

o przedstawienie oPinii w sPrawie
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Radny - Pan Pioh Gurgielewicz poinformowal, i2 komiEe rcsortowe pozytfvnie zaopiniowaly
projekt uchwaly w sprawie okreslenia szczeg6lowych zasad, l,:ybu przyznawania i pozbawiania oraz
rodzaju i wysokosci okreso$ych stypendi6w sportowych oraz nagr6d W6jta cminy Rybno za wyniki

NasEpnie PrzewodniczqcyRady otworzyl dyskusje.

Glos zabrali:

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz: ,,na komisii rozmawialijmy o dyscyplinach, ktore miaty bya
zal4czone 

_w 
bei uchwale. Padto pytanie, kt6re dysc'?liny s4 otimpiiskie. Czy one s4 wyplsanc?

Zeby6my kogo6 nie pomineli, bo moze czud sie poszkodowany.,,

W6it Gminy - Pan Tomasz Wegrzlnowski w odpowiedzi wyja6nil: ,dostali{cie iui paistwo dostad,
jest napisane ,dyscypliny otimpiskie oraz wymienione te, kt6re nie s4 dyscyplinami olimprskimii
warcabt szachy. To juZ iest. My6le, 2e wszystkie sq F2 wymienione, iezeli zajdzie taka koniecznoji to
zmienimy uchwale."

Wiecej pytaf nie wnigiono.

Przewodniczqcy Rady zamkn4l dyskusje. po odczytaniu
Wiceprzewodniczecego Rady, poddal go pod glosowanie.

prqektu uchwaly przez

Radacminy w glo6owaniu iawn)/m na Ntawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoici 13 Radnych,

-tg -,,u",
- 0 -,,prz€{iw"
- 0 -,,wshzymujAcych sie,,
Podjela lchwale Nr )o(XlIV4t47 w spl3wie o]rJjejtenia szczet6lowych zasa4 trybu przyznawania i
ryziawlania oraz rodzzjlu i wysokosci okrBor,rych ,typ.r,-aiO- ip"rt.*y.h or"" ,,"g.oa wOyt"Gminy Rybno za rynikl sportowe.
Uchwala stanowi zalecznik do protokofu.

Przeuodnicz4cy Rady- pan Andzei Kornacki zwrocir sie do Radnego pana pioka curgilewicza
Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komisii resortowych o przedstawienie opmii w sprawie
proiektu uchwaty.

Ralnl - lan Piob curgielewicz poin{ormowal, i2 komiie rcsortowe pozytywnie zaoprniowaty
Foiekt uchwaly w sprawie pzystqpienia do sporz4dzenia miEr.o*ugo'pl"'rrri zagospodarowania
przesftzennego gminy Rybno w ob4bie geodezyjnym Zabiny

Nasepnie Przewodniczecy Rady otworzyl dyskusje. B,tari nie wniesiono.
Przewodnicz4cy Rady zamknnt dystesjg. po odczytaniu projektr uchwary p.zezWiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie
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Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnych,
tlosami:
-73 -,,2a",
-0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymui4cych sie"
podjela uchwale Nr )Oqlry5/17 w sprawie przystepienia do sporz4alzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzenneto gminy Rybno w obrgbie geodezyinl.m Zabiny.
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

6)nadania statut6w solectwom Gminv Rybno

Przewodnicz4cy Rady Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sie do Radnego I'ana Piotra Gurgilewicza

Przewodniczqcego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o Pr7€dstawienie oPinii w sPrawie

proiektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Gutgielewicz wskazal: ,,by\ prowadzone konsultacje spolecane na zebrania'h

wieiskich. Komisje bardzo wnikliwie rozPatrtdaly wPby, kt6re byty Po kaidym zebraniu."

Nasepnie poinformowal, ii komisje r€sortowe pozyty'rvnie zaopiniowaly Proj€kt uchwaly w sprawie

nadania statut6w solectwom Gminy Rybno. Nastepnie wskazal, i2 na Posiedzeniu komjsji zgloszone

zostalo p''tanie Radnego Pana Piotra Kamifukicgo na t€mat konta banlowego

Nastspnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusje

Clos zabrali:

Radny - Pan Piotr KamirGki: ,,Panie mecenasie, w rozdziale 6 Gospodarka Iinansowa' nas?-e solectwo

posrada konto, na kt6rym Sromadzi srodki zebrane z wypoiyczania wlasnych rzaczy, a ne tzezy

nabytych przez Urzqd Gminy, Przez fundusz sole(ki czy inn€ rz€{zy Czy S 25,,solectwo Prowadzi

gospodarke finanBow4 w ramach budietu Gminy", m6glby brzmi€c ,,sol€{two prowadzi gospodarkq

finansowa w zakiesie wlasnJ,'m, jak i w ramach budzctu Gminy" Czy jest taki moiliwy zaPis? W

starym statuci€ mieli6my zapis, ie solectwo moie Prowadzi' gospodarkq finansowa w ramach

budzetu Gminy."

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek w odpowiedzi wyjajnil zasady prowadzenia gospodarki

finamowej solectwa. ,,Ustawa o samorT4dzie gminnlm oke61a, ie jednostka pomocnicza moie

prowadzir gospodarke finansowe w ramach budi€tu Gminy Oznacza to, ze wydatki pokrywa z

br.rdietu i wszelkie dochody odprowadza do budz€tu." Dalei wskazal, i2 zaPis ten zostal powt6rzony

w Statucie Gminy. ,,Dlatego Pierwohy zapis ,,sole'two prowadzi gosPodarke finansowE w ramach

wydzielonego konta bankowego solectwa budi€tu tminy" zostal skorySowany n' brzmienie

,,solectwo prowadzi gospodarkg finansowq w ramach budietu gminy' to odr9bne konto

prawdopodobnie zostalo zaloione przez soltysa Zsodnie z ustaw4 SosPodarka finansowa solectwa

1""t tyno ", 
ramach budz€tu gminy. Nie mozemy zmieni' brzmienia 

"aPisu 
I 25 PrzEz dodanie "w

ramach wyodrebnionego rachunku banlowego "

Seketarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka: Poinjormowala o uwzglgdnionych Poprawkach w zakesie

zapis6w redalcinych

Przewodniczery Rady - Pan Andrzei Komacki v'ni6sl pytanie w zak'esie S 5 ust 3 Pkt 2 "na komisji

prowadzona tyla ayskusla, 2e Tf]brarlie wiejskie ma charakter tylko opiniodawczy Prosze Pana

merenas, aby wskazal nam, i2 nie moina wprowadzit inneSo zapisu "

t4



Radca prawny-Pan Zbigniew Drzysbek w odpowiedzi tayjajnit kwestie zwi4zane z gospodarowaniem
nieruchomo6ciami odwohrj4c sie do ustawy o gospodarcze nieruchomodciami. Zgodnie z ustawy
c?tnnosci z lyr zwilzane wykonuje organ wykonawcry gminy. Zasad ta potwi€rdzona zostala
r6wniei w urtawie o samorz4dzie gminnym. Wskazala fiwaiei na zapis w ustawie o samorz3dzre
gmiffrym regulujqcy zadania i kompetencje rady gminy w tym zakresie. ,,w zapisach ustaw nie ma
miejsca na stanowienie w zaLresie gospodarowania nieruchomosciami przez organ pomocniczy gmin.
Dlatep zostalo to zapisane iako wFaienie opinii bo iest to glos iednostki pomocniczej, czgsto
pomo<ny w podeimovraniu opinii przez w6,ta czy rade odno6nie decyzji co do nieruchomo!.i, kt6ra
znajduje sie na terenie konketirej miejscowosci. Nie moie wyprowadzid zapisu dotycz4cego decy4i
solectwa w tych kwestiach. Zapis, ze solectwo ma uprawnienia opiniodawcze, nie jest bagat€lnym
uprawnieniem sole{twa. Opinii solectwa nie da sig pomin4t, w losach danei nieruchohojci, w decy4i,
kt6rq Wzie podej$owal w6it czy ftda.',

Przewodnicz4cy Rady - Pan AndEet Komacki: ,;roztaie, ire opinia jest tylko opinA. Nie moZna
dopisae zeby opinia byla wie4ca dta rady

Wiecei pyhn nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusi€. po odczytaniu
Wiceprzewodniczqcego Rady, poddal go pod gtosowanie

projektu uchwaly prz€z

Rada Cmi ny w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Raatnycl!
slosami:
Its -,,"a",
-0 - ,,ptzeciw"
- 0 -,,wstrzlmuie.ych sie"
podi?la uchwale Nr )OqIIVqlT w sprawie nadania statut6w sotectwom cminy Rybno.
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

Prze wodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o pzedstawienie opinii w sprawie
projektu uchwary.

Radny - Pan Pioh cugielewicz poinformowai, iz komisje resortowe pozyt,I'|nrc zaopi^iovaty
proFkt uchwaty w sprawie udzietenia pomocy finansowej dla powiatu Dzialdowskiego na realizacjg
zadari inwestycyjnych na drogach powiatowych.

Nastepnie Prz€wodniczecy Rady otworzyl dyskusje. pytafi nie wniesiono.
P.t.E Nod^kz4cy Rady zamkn4f dyskusie. po odczytaniu projektu uchwab, przez
Wiceprzewodniczqcego Rady, poddal go pod glosowanie

fr*f,l-t 
* O'".*aniu iawnym na ustawowy sklad Rady ts Radnych w obecno6ci 13 Radnyc[

-73 -,,2^",
-O - ,,prze.iw"
- 0 -,,wstrr'.Erui4cych sie,,
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podjela uchwale Nr Xt<XllWAT w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Dzialdowskiego na realizacj€ zadai inweBtycinych na drogach powiatowych.
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

8ludzielenia pomocv finansowei dla Powiatu DzialdowBkieeo na opracowani€ dokumentacii
technicznei dla zadania inwestvcvineso na d.rodz€ powiatowei

Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komiii rcsortowych o przedstawienie opinii w sprawie

projektu uchwafy.

Radny - Pan Pioh Gurgielewicz poinformo\tal, i2 komisie rcsortowe pozyty\r'nie zaoPiniowaly

projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Dzialdowskiego na

opracowanie dokumentacji technicznej dla zadania inwestycinego na drodze powiator r'ej

Nastepnie Przewodniczqcy Rady ohar'orzyl dyskusje. Pytaf nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamknqt dyskusie. I'o odczytaniu projektu uchwaty Przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie

Rada Gminy w glosowaniu iawnyft na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w ob€cnosci 13 Radnych,

glosami:
-13 -,,2a",
-0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymuifych sie"
podiila uir''"nii'll' ixxttrytsv w sprawie udzielenia Pomocy finansowei dla Powiatu

DzialdowBkieto na oPracowanie dokumentacii technicznei dla zadania inwetycineSo na drodze

powiatowei.
Uchwala stanowi zal4cznik do Protokolu

Ad-1o.Wolne wnioski i zapltania.
Glos zabrali:
Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki: ,,chcialbym zaPytat Pana mecenasa, czy w razle

koniecznosci zwolania rsji, a nie bedzie jeszcze w tym czasie Postanowienia komisarza w sPrawi€

wySasniecia mandatu, czy mama zapraszac Radnego Pioha Rydla?"

Radca hawny - Pan Zbignievr' Drzystek Potwierdzil, k 
^aleLy 

zawiadomi( Radnego Pana Pioha

Rydla o sesji.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,Panie Prz€wodniczqcy prosiliJmy na poPrzedniei sesii o

zaproszenie Przewodnic z4c4o Dzialdowszczyzny Dlacz4o nie ma dzjs Pana Pzewodniczqcego?

Panie W6icie czy Pan Prezydcnt Podpisal ustawe o girmaiach, o oswiacie? lak w u nasz bqd4

przebiegaly te prace?"

Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzei Kotnacki: ,,mial by' zaProszony Pan PrzewodniczAcy

Dzialdowsz.zyny. W porozumieniu z Panem W6jtem i Koleg4 Dalkiem na nastepn4 sesl€ Postaram

sie zaprosia. Mial byt Pan Woiewoda i inni go6cie, dlat€go na nasQPn4 sesie zaProsze Pana

Przewodniczqcego."

Radca Prawny - Pan Zbigniew Dlzystek: ,,co do kwestii oswiatowych Ptezydent podPisal ustawy w

tym z&esie. Przepisy te wymagat4 doglebnej analizy Na kolqnej sesii postaramy sie przedstawi'
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W6it Gminy - Pan TomaszWeq.Jzt^owskizlo2yl Radzie podziekowania za przeglosowanie statut6w
soleckich. Nastepnie zwr6cil uwage na koszty jakie Gmina ponosi w zwia?k\ unzymaruem
bezdomnych ps6w w schonisku w Tatarach w roku 2015.

Radny - Pan Dariusz Karbowski: ,,panie przewodnicz4cy chcialbym zloiyd wniosek o odwolanie
Wiceprzewodniczqcego Rady Dariusza Tary. Nie b9d9 tolerowal tak chamskiego zachowania na tej
seEi. MyJlg Ze radny.iest od tego aby stuiya spoleczerishfu, pomagad, a nie postepowaa w taki
spos6b, ial post4pil Radny Daiirsz Tara. Wiem, ze dta Radnego piotra Rydla byla to bardzo cipka
decyzja. Podczas s€sji w grudniu powiedzial o tym dlaczego, m.in. przez atak jednego z dziennikarzy
or^z os6b kt6re wypowiadaly sie na fo.ach. Tak postanowit, chcial godnie zakofczya swoiq ka ere
iadnego. Ptzyszpdl tew oficjaktre ztoZya wniosetq a ten vmiosek zo6tat, widzieliJcie i slyszeli4cie
Paistwo na poczatku s€sji nie b€de tego tolerowal. Zawsze postepowalem, aby pod6c osobom, kt6re
tE pomocy potrzebuj4. Zawsze moZecie sie do mnie zwr6ci( z tak4 pro6b4. Dlatego nie b€dq toterowal
takiego zachowania i skladam ten wnios€k.,,

W6it Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski:,, w mojej ocenia Dariusz Tara jest rewetacyfnyh radnym
oraz wiceprzewodnicz4cym rady. pokazal sie jako czlowiek merytoryczny, ptawy I zawsze
trzymai4cy s& przepis6w prawa. Nigdy nie zachowywal sie w spos6b niewlasciw, nie merltoryczny.
Cefimy takich ludzi. Zrobil dla miejscowojci Koszelewy ogrom veczy. Zobacziie,1ax wielkA prace
wykonal w zakesie statutu Gminy. Gdyby nie on to by6my lego statutu nie przeforsowali_ Duio
pracy wloZ"yl w uchwalg o powolaniu Mlodzieiowej Rady cminy. Wszystko ;obil z troski o og6t
spoleczenstua, nie lajkujec na forach,4ie plotkui4c na nikogo_ Nie zgadzam sie z tym rr.nioskiem. Nie
zgadzam si€ z opini4 wnioskodawcy. test bardzo kzywdzqca, nie merytoryczna. MoZecie pze6ledziC
iego aktt'vr.nosa na sesjach, komisiach. Tacy radni sa narn potrz€bni. Wie co potrzebuje spoteczenstwo,
oddaie sie temu spoleczeistw!. Nie rna ram, 2e chce cos zalatwir dta si€bie. Ten czlowiek pracuie dla
o96tu. Zobaczcie ile dobrei pracy zlobil. Chcecie zdyskredytowad kogos takiego? To iest z|e, tak si9 nie
robi".

Wiceprzewodnicz4cy Rady - pan Dariusz Tara : ,iest ustawa o samorzqdzie grllirmylr! ustawa daje
takie prawo. Mam nadzige ze na nas4pnet sesji taki wnios€k zostanie rozsbzy;niety, podporzqdkuje
sie decyzii Rady. Co do kwestii mojego zachowania, powiem z czego to wyniia. Nie r,vystuctral pan
moiei wypowiedzi do konca, tytko pan wyszedl.,, Nastepnie zacytowal interpretage w sprawie
wyga3niecia mandatu radnego. ,,pan piotr Rydel zloiyl stosowny wniosek przed stwierdzeniem
kworum na tece przewodniczqcego. To byla moja sugestia i pro6ba, nie rozkaz. Odmose sie do innei
kwestii, na poFzedniej komiii nie miatem oka4i z tego wzglgdu, n pan Radny pioh Kaminski
musial opu6cid posied2enie komiEi_ Na poprzedniE s€sii 28 grudnia, pan piotr KannrisU powie&ial,
cos takiego: ,,te oszczerstwa w Intemecie, kt6re przytoczyl pan piotr Rydel, wszyscy wlemy o jalich
slowach m6wimy" oraz ,,i tat panie Darku, pan teZ si9 do rego pr"y.ryn;t. iaoa wpi6y i wpisy
pozostalych fudzi, kt6rzy sie zachowati, tak ia sie zachow ati. frzyizynity sg ao tego, ze l,an pioE
Rydel zrezygnowal z funl<cji radnego. Bardzo rzadko t orzystam z Internetu, w tej kwestii zto2ylern
Fdnak stosowny komentarz . Nastepnie zacytowal he6a zamieszczonego komentarza. ,,Chcialbym
Panie Piotrze aby Pan wskaz t, kt6ry to fragment mojego wpisu byl obrazliwy i przyczynil si€ do
tego, ze Pan Pioh Rydet zloiyl mandat.,,

Radny - Pan Pioh Kaminski: ,,panie D
inrormaqe tarQ, ze my d"p,"*.d,irij,"y krff ;"i"""."fiff :Jil:::'fi ftt#ilf ffi #Pan peeczytal tylko to, co chcial pan przeczytat. Nie b€de juL nad tym ay"t.,to*ul, to tu ay"t*,iu
loli 

s4 zbyt dtuga i plytka. Jednal chyba duzo pan korzyJ z Internetu, bo co chwita pan rn6wi, zeInternet m6wi jedno, drugie. pan mecenas m6wi nam, Ze pan piotr Rydel dalej iest mdnym, musimy
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chyba zaczqa placiC Panu Darkowi Tarze za porady prawne, bo Pan lepiej wie, Ze Pan Piotr Rydet to
jut niejest radnym."

Wiceprzewodni€z4cy Rady - Pan Dariusz Tara: - co do tego, co Pan powiedzial o he6ci wypowiedzi
Pana radcy prawnego. Nie kwestionuie informacii Pana radcy prawnego. Stwierdzilem tylko dlaczFgo

zachowalem sie w taki a nie inny spos6b. Co do komentarzy, Pan nie odnosil sie do kommt rzy pod

wpisem. Pan powiedzial,,i tak Panie Darku Pan teZ sie poniekqd do tego przycz),nil. Pana wpisy i
wpisy pozostalycll'. Dalei .,Moje wpisy, wi€c pltarn, jakie wpisy ? Albo, oszczerstwa innych radnych

w Intemecie" ,, o kt6re oszczerstwa Panu chodzilo?"

Pan Tomasz Bielecki: ,,chcialbym abyscie zrobili jedn4 inwestyqe, jednq zmiane w budi€cie

Chcialbym abyScie zainwestowali w rolety."

Radny Pan Dariusz Karbowski: ,, chcialby sie odnie66 do wyPowiedzi Radnego Pana Dariusza Tary.

Pan Przewodnicz4cy zapytat radcy prawnego, iak naleiy postepowad w tej sytuacji i chyba bylo dla

nas jasne. Skoro Radny Dariusz lara chce bya lepszym od radcy prawneSo, czy Pana stanowisko chce

z j4c'l Moil. z groaore Pana stanowisko iui iest? Moze apeluie o zmiane radcy? Bo nie wiem, o co

I'anu chodzi."

Wiceprzerrodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tarai ,, Panie Darku nie stuchal Pan mojej wcz€Snieisz€j

wypowiedzi. Nie kwestionuig sl6w Pana radcy prawnego i dostosowuig sie do nich Byla to tylko i
wyl4cmie moja sugestia . GdyW wiedzlal, iE zareagujecie w taki sposob z pewnoJcq bym sig od tego

powstrzymal. gowa, kt6re przytoczyt Pan sklada,4c wriosek odnoSnie odwolania mnie z pelnionej

tunlcji se dla mnie troche obratliwd"

Itadny - Pan Piotr Kamirlski: ,,Panie Darku, Panie Sylwku, bo do was to dotyczy Nie rozumiecie

pewnych kwestii. Gdybyicie nie zaczeli kolejnej woiny w tym lnternecie, nie byloby tei i wpis6w Bo

to dzieki tym wpisom, wasz''m w?isom, niePrawdziwym wpisom, to wszystko si€ zaczelo Pan Piok

Rydel dzisiaj przyszedl, chcial sie pozegna6, przeprosil wszystliclr Pana Sylwka przeprost I'ana

przeprosil. A Pan co? Jak si9 zachowali5cie? Teraz iest Pan taki delikatny, bo T06 zlozyl wnios€k Pan

I'iohRydelmialhonorprzeprosid,aPaistwaniestatnato,powiedziedstowoPrzepraszam'JestPan
takim dobrym Radnym, a reszta co iuz nie pracuie Panie W6icie?"

I'rzewodnicz4cy Rady - Pan Andrzei Kornacki zgodni€ z prosbq Pan Konicza z m leglia

poinformowai rolnik6w o spotkaniu w dmu 29 stycznia br' z przedstawicielami Partii "Kukizl'

Seketarz Gminy - Pani Jolanta lendrycka: ,, w lutyn, po nadzone Prai'nym' w6wczas zaprosze

l'arlstwa,otrzymaciepi€czqtkizgodnezestafutem'PorozmawiamyorealizacjifunduszusoleckieSo.
Gdyby nie bylo moZliwosci osobistego Przybycia soltysa, Proszc o upowainienie czlonka rady

soleckiej.".

wiceprzewodnicz4cy Rady -- Pan Dariusz Tara: ,,Itanie Piobze, moae nalei^loby zacz{c' i4 sptawa

tych wpis6w zaczela sie od nieprzigcra teSo progamu-

Mieszkaniec wsi Rybno-Pan Roman Jaroszewskr: ,,byli tu Pzedstawiciele llowa odno6nie tei karetki'

Tak wszyscy siedz4 cicho, ale moi? by6my co6 zrobili, zeby ta karetka skoro tui jest zostala

Spol€czetrstwo sie starzeje. Cotaz Eorsze problemy zdrowotne tych ludzi' a doiazAy z Dz;^ldovta

wiadomo jaki s4. Odnosnie naszeSo osrodka zdrowia, Pani doktor Witkowska-Tatarek' mialbym do

Rady i Pana W6ita Prosbe, Zebysmy uhonorowali Pani4 Doktoi, bo wykonuie bardzo cieik4 prace'
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Troche oburzylem sie Panie Radny Darku Tata Pana wypowiedzia. Jestem obserwatorem jako
mieszkaniec, nie jestem z 2aden opcji politycznei. Ta Pana wypowied, mnie oburzyla. Jei2li Pan
mecenas m6wi/ Ze Radny Piotr Rydel jest radnym aZ do wydania decy4i ptzez kolr,l.isarza, aPan iako
radny podwaza decy4e Pana mecenasa, to zastanawiam sie,..Panie mecenasie przeprosze Pana w
imieniu Radnego. Zastanawiam sie, ial sie Pan poczul. Pan sie poczul moim zdaniem, ze iest pan tu
niepotrzebny w tei Gminie, bo Darek Tara lepiej ^a pl2episy. Ptzykrojes! te radny podwaia decy4e
radcy pmwnego."

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz: ,, z tego, co z uwaLyliimry, b tozpocz€la si€ kampania Fz€riwko
Darkowi Tarze. Na pocz4tku kadencji Pan Piotr Kamifski tenz widze, ie dol4cryl sig pan

Karbowski, Pan Wantowski, Pan Pioh Rydel, atakowati W6ita, co W6jt robil bylo Zle. Niedawno
zrezygnowal Pan Pioh Rydel ZaluwaityleDi, zE po tei rezygnaqi caly atak jest na mnie, bo napisalem
prawde w lntemecie. 26 listopada Radni zaglosowali przeciwko uchwal, ktirei nawet nie podigli pod
dyskusie na komiii. Napisalem prawde, w tamtym momencie klub byl bankrur€m. Zaczela sie fala
krytyki od internaut6w. Nie mam nadzoru nad tym, piszq uitkownicy Facebooka. p6tniej 

te6t
rczygJtacja Pan Pioha Rydl4 oczywikie przeczytal te komentarze. Nasqpnie zamiast zloZyC to
pismo, tal jal powinno to sie zrobiC, ciagnel to do tej pory ieby6my mogli dzisiaj znowu zooaczyc
pewn4 akcje. Dzisiaj moglismy zobaczyd, ial mozTla manipulowaa mediami. pan Dar€k zacz4l m6wia.
Kaidy ma prawo Panie laroszewski wstaa i coj powiedzied. Nawet nie dokoficzyl a ju:i kamera
poszla na Pana Karbowskiego, bo krzyknql ,,to my wszyscy wychodzimy,,. Wyszedl pan piotr
I(amifski Pan Karbowski, Pan Wantowski. Nawet nie ustyszeli tego, co dokorlczyl pan Darek Tara.
Wyszli i zaczeli prosid Pana Piota Rydla zeby wr6cit. To jest chyba iakis cyrk. Nastepnie &a6citi, nie
wiedzqc, co dokoficryI Pan Darek Tara i wychodzi z wnioskiem pan Da.iusz Karbowski, zeby
odwola6 wicepEewodnicz4cego. Nie znam w tejRadzie bardziq przygotowanego nii Darek Tara i na
pewno nie hd€ za t,.trr, aby go odwolaf z rej tunkcii.,,

Radny - Pan Bogdan Wantowski: ,, mam kilka pyta6 dzisiajjest 18, nie ma tonku$u rozpEanego na
klub. JakoJ klub do tej pory nie upadla, a jui miat dawno upalt. Nastspne pytanie, jaka jest cena tego
biuletynu za egzemplarz? Kto jest $ydawc4? Bo nie mam 2adnej hformagi. Mam pytanre o tereny
inw€stycyjne naszej cminy, gdzie byl nagrany fitm promociny za kwote 5 000,0021 . gdzie ten filn
mozna odszukaa, patrzylem w Intem€cie nie mogg odnaleza tego filrnu. promocja cminy Rybno
31 500,0021, czego doty czy?"

Seketarz Gminy - Pani Jolanta lendrycka w odpowiedzi: ,,11 stycznia zostala panu Wantowskiemu
udzielona odpowiedz na wniosek o zestawienie rydatk6w w rozdziale 75075 promocja jednostek
samorz4du terytorialnego. Zostal tei zloiony kolqny wniosek o uszczeg6lowienie kwoty 31500,002I.
lerf,'li chodi o klub dzisiai mamy 18, nie wnikam jat tunlcionuie klub. 22 grudma wpb,neto do
nadzoru prawnego informacja o uchwale, kt6ra zostata podjeta w grudniu. St4d tez maiq termin 30
dni, dokladnie mia 23 srycznia. Jesli nadz6r prawny nie podwaty tei uchwaty, ie6ti uchwal weidzie w
iycie dopiero wtedy moiemy uruchomia procedule. Wydawc4 biuletynu iest UrzEd Gminy. Co do
koszt6vr to 7793,792| Co [eren6w inwestycinych i filmu, nadal to jeszcze hwa. To bed4 dwa filnty
tereny mwestycyjnie i promocja cminy Rybno. Nie zostato to jeszcze ukofczone. W niedlugim czasie
powiffu znaleza sie taka informacja na shonie urzedu. Co do kwoty 31 tys udzielg odpowiedzi.,,

Radny - Pan Pioh lGmifuki poinformowal, ie na spo*anie zaprasza pan posel Jarostaw Szachajko
Przewodnicz4cy Sejmowej Komisii Rolnictwa i Rozwoiu Wsi. ,,prawda panie Sylweshze w pana
wykonaniu, w tym co Pan pisze, a w tym iaka jest rzeczywista_ f9 pra*ag oceniaja mieszkaicy,
moZla sprara/dzit ial ia oceniai4. Manipuhqa faktami jest niesamowita. Jesr pan w tym mistrzem.,,
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Przewodnicz4cy Rady Pan Andzq Komacki wreczyl nowo wybranej soltys pani Krystynic
Brzezitukiej upominek.

Na tym dyskusje zakofrczono.

Ad.ll,Zamkniecie obrad.

O Bodz.13:25 PrzewodniczEcy Rady Pan Andrzej Kornacki - wobec wyczerpania dziennego porzqdku

ohad - zatr*nEl obrady XXXn sesji aryczajn€i Rady cminy Rybno.

Na t'm protok6l zakodczono.

Prowadz4cy obrady: .'
Protokolowala:

INSPEKTOR
flll

mgr Ewo'Sabbczlisha

Do niniejszeto protokolu zalecznik stanowi nagranie zawieraiq(e obraz
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